
Groningen, maandag 19 december 2011 
 
Geachte raadsleden, 
  
Hierbij dienen de fracties van de VVD, (het CDA) en de Stadspartij een verzoek 
in voor het houden van een interpellatiedebat tijdens de raadsvergadering van 
aanstaande woensdag, aangaande het informatiecentrum op de Grote Markt. 
  
Tijdens de besluitvorming over het tot stand brengen van het tijdelijke 
informatiecentrum zijn door meerdere fracties vraagtekens gezet bij de inzet van 
60.000 euro WMO gelden voor de financiering van het informatiecentrum. Deze 
inzet werd door het college gerechtvaardigd omdat het geld gebruikt zou worden 
voor een toegankelijke binnenstad voor mensen met een handicap.  
 
Uit navraag in het infocentrum is niet gebleken dat de WMO gelden 
daadwerkelijk gebruikt zijn om de toegankelijkheid van de binnenstad voor 
gehandicapten te vergroten. Zo is er geen informatie beschikbaar over de 
bereikbaarheid van de binnenstad voor deze groep. Dit was wel de bedoeling. 
 
Ook bleek vorige week dat het balkon van het informatiecentrum, tijdens de 
besluitvorming door het college naar voren gebracht als essentieel onderdeel 
van dit tijdelijke informatiecentrum, voor mensen in een rolstoel en mensen die 
geen trap kunnen lopen niet begaanbaar is. 
  
Vragen die de fracties gezamenlijk hebben zijn: 
 

• Wat is er nu uiteindelijk concreet bekostigd met de WMO gelden? 
 

• Hoe kan het dat het balkon van het informatiecentrum niet toegankelijk is 
voor mensen in een rolstoel en mensen die geen trap kunnen lopen? 

 
• Hoe gaat het college de toegankelijkheid van het informatiecentrum 

optimaliseren voor rolstoelgebruikers en mensen die geen trap kunnen 
lopen? 
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